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Summary: 

The great revolution that the world is witnessing recently in the field of information and communication technology has 

led to the emergence of a new type of contract based on the speed of information exchange called electronic service 

contracts. Therefore, in this study, we have touched on the privacy raised by the electronic services contract in terms of 

its conclusion, implementation, and how to prove it, through what came in the legal texts of the Algerian legislator, 

focusing on what came in Law No. 18-05 related to electronic commerce, which was The main objective of its 

establishment is to move towards the adoption of information technology in commercial and service transactions. 

key words: 

- Electronic commerce - electronic contract - electronic service contract - electronic writing, electronic signature - 

electronic authentication - electronic arbitration. 

Résumé: 

Une nouvelle décennie a conduit à la grande révolution à laquelle le monde assiste ces derniers temps dans le 

domaine des technologies de l'information et de la communication 

Sur la base de la juste rapidité de l'information appelée la colonne des services électroniques, ce nouveau type de 

contrat auquel s'est vu confier le contrat de services électroniques apparaît quant à sa conclusion, son bénéfice, et 

comment le prouver, à travers ce que les voleurs légaux de la marche algérienne sont venus avec, en se concentrant 

sur ce qui était énoncé par la loi n ° 18 -05 Attachement E-commerce, qui était l'objectif principal de l'atmosphère et 

l'adoption des technologies de l'information dans les transactions commerciales et les services 

Electron a nécessité la création d'un cadre juridique pour que les systèmes de transactions fonctionnent, nous avons 

donc abordé dans cette étude la confidentialité 
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